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 Tartu Valla arengukomisjoni  

koosoleku protokoll 

 
 

 

 

 

Kõrveküla         15.jaan. 2018 nr. 3  

  

Aeg: algus kell 16.00, lõpp kell 19.24. 

 

Koosolekut juhatas: arengukomisjoni esimees Martin Pedak 

Protokollis: Vahur Jurs. 

Koosolekust võttis osa 6 komisjoni liiget, üks liige hilines, puudus 1 liige (komisjoni liikmete ja 

külaliste registreerimisleht lisatud protokollile).  

 

Esimees Martin Pedak avas istungi ja tutvustas päevakorda.  

 

Päevakord: 

1) Üldplaneeringu ja arengukavade ajakavad (Jarno Laur) 

2) Ülevaade valla osalusega/omanduses ettevõttetest, sihtasutustest ja asutustest (Martin 

Pedak) 

3) 2017 lõpetamata/tegemata jäänud teed ja tänavad (Aigar Lepp) 

4) Eelarve täiendused (Martin Pedak) 

a. Kõrvekülas Hariduse tänava tolmuvabaks muutmine. 

b. Vahi alevikus Mõisapuiestee kõnnitee rajamine 

c. Lähte alevikus Õpetaja tänava põhja poolse lõigu laiendamine. 

d. Vahi alevikus Vahi tn (lõigus Aruküla tee-Nurme tn) välja ehitamine osapooltega 

peale vee- ja kanalisatsioonitrasside rajamine.  

e. Vee- ja kanalisatsioonitrasside rajamine Vahi alevikus Vahi tn (lõigus Aruküla 

tee-Nurme tn, sh Sinepi, Kanepi, Lavendli, Aniisi, Melissi, Piparmündi) koostöös 

AS Tartu Veevärk ning Tartu Linnaga 

f. Vahi alevikus ja Tila külas Pärna allee ja Kaupmehe tn piirkonda mänguväljaku 

rajamine. 

5) Tammistu kultuurimaja ülevaade (Vahur Jurs, Riivo Leiten) 

6) Kõrveküla kool ja kõrveküla spordihall (Jarno Laur, Tarmo Raudsepp, Riivo Leiten) 

7) Tabivere depoohoone (Tarmo Raudsepp) 

8) Riigi- ja valla maad Raadi piirkonnas (Riivo Leiten) 

9) Vahi aleviku ja Tila küla piiride korrigeerimine (Martin Pedak) 

10) Kohapeal algatatud küsimused. 

  

Kuna osa külalistest ettekandjaid hilines siis, muudeti päevakorra punktide arutamise järjekorda 

vastavalt vajadusele. Aja puudusel arutakse osasid teemasid järgmisel koosolekul. 

Kõik olid nõus! 
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1. Ülevaade valla osalusega/omanduses ettevõttetest, sihtasutustest ja asutustest (Martin 

Pedak) 

M. Pedak tutvustab teemat vastavalt vallavalisuselt saabunud infole. Arutelu. Info võeti 

teadmiseks  

Otsustati: 

Komisjon teeb ettepaneku vaadata üle ja vajadusel nimetada uued liikmed SA Raadi, Raadi 

Arendus OÜ, Tartu Valla Kommunaal OÜ, SA Saadjärve nõukogudesse, kooskõlastades 

eelnevalt arengukomisjoniga. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt (A. Lepp ei osalenud hääletusel) 

 

2. 2017 lõpetamata/tegemata jäänud teed ja tänavad (Aigar Lepp) 

A.Lepp tutvustab teemat. Küsiti küsimusi ja saadi vastuseid. Info võeti teadmiseks 

 

3. Üldplaneeringu ja arengukavade ajakavad (Jarno Laur) 

J. Laur tutvustas teemat. Lähiajal on kavas tegeleda Põhimääruse, Üldplaneeringu, Arengukava, 

Jäätmehoolduse kava ja ÜVK Arengukavaga. Küsiti küsimusi ja saadi vastuseid. Vallavalitsus 

algatab vastavad eelnõud. Info võeti teadmiseks. 

 

4. Eelarve täiendused (Martin Pedak) 

M. Pedak juhatab teema sisse ning annab punkti arutamise ning hääletuse läbiviimise üle Vahur 

Jursile, ühtlasi taandab M.Pedak ennast kahe punkti hääletuselt. Arutelu. Täienduste 

hääletamine. 

Otsustati: 

a. Komisjon toetab 2018.a. Kõrvekülas Hariduse tänava asfalteerimist. Näha ette eelarvelised 

vahendid 2018.a. eelarves.  

Otsus võeti vastu ühehäälselt 

b. Komisjon toetab 2018.a. Vahi alevikus Mõisapuiestee kõnnitee rajamist. Näha ette 

eelarvelised vahendid 2018.a. eelarves.  

Otsus võeti vastu ühehäälselt 

c. Komisjon toetab 2018.a. Lähte alevikus Õpetaja tänava põhja poolse lõigu laiendust. Näha 

ette eelarvelised vahendid 2018.a. eelarves. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt 

d. Komisjon toetab 2018.a. Vahi alevikus Vahi tn (lõigus Aruküla tee-Nurme tn) välja 

ehitamist vastavalt kehtivale detailplaneeringule koostöös Tartu Linnaga ning kolmandate 

osapooltega peale vee- ja kanalisatsioonitrasside rajamist. Näha ette eelarvelised vahendid 

2018.a. eelarves. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt, (Martin Pedak ei osale hääletusel) 

e. Komisjon toetab  2018.a. vee- ja kanalisatsioonitrasside rajamist Vahi alevikus Vahi tn 

(lõigus Aruküla tee-Nurme tn, sh Sinepi, Kanepi, Lavendli, Aniisi, Melissi, Piparmündi) 

koostöös AS Tartu Veevärk ning Tartu Linn. Näha ette eelarvelised vahendid 2018.a. 

eelarves.  
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Otsus võeti vastu ühehäälselt, (Martin Pedak ei osale hääletusel) 

 

f. Komisjon toetab 2018.a. Vahi alevikus ja Tila külas Pärna allee ja Kaupmehe tn piirkonda 

mänguväljaku rajamist  

Otsus võeti vastu ühehäälselt 

g. Komisjon toetab 2018.a. Äksi alevikus Järve tänava pindamist. Näha ette eelarvelised 

vahendid 2018.a. eelarves. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt 

 

5. Tammistu kultuurimaja ülevaade (Vahur Jurs, Riivo Leiten) 
V. Jurs tutvustab teemat. Arutelu. Info võetakse teadmiseks. 

 

Otsustati: 

Komisjon teeb ettepaneku tellida hoone uuendamiseks eelprojekt, kus hoone mahtu on vähendatud 

parema tiiva (juurde ehitatud lava osa) võrra. 

 

Otsus võeti vastu ühehäälselt 

 

Komisjoni esimees lükkas aja puudusel osade punktide arutelu järgmisele koosolekule. 

 

 

6. Kõrveküla kool ja kõrveküla spordihall (Jarno Laur, Tarmo Raudsepp, Riivo Leiten) 
Tuleb ettekandmisele järgmine koosolek. 

 

7. Tabivere depoohoone (Tarmo Raudsepp) 
T. Raudseppa asemel tutvustas teemat J. Laur. Küsiti küsimusi ja saadi vastuseid. Info võeti 

teadmiseks ja otsustati arutada edasi järgmisel koosolekul. 

 

8. Riigi- ja valla maad Raadi piirkonnas (Riivo Leiten) 
Tuleb ettekandmisele järgmine koosolek. 

 

9. Vahi aleviku ja Tila küla piiride korrigeerimine (Martin Pedak)     

Tuleb ettekandmisele järgmine koosolek. 

 

10.  Kohapeal algatatud küsimused. 

Küsimusi polnud. 

 

 

Järgmine korraline koosolek 12. veebruar 2018. a. kl. 16.00 Kõrvekülas, vallamaja istungite saalis. 

 

 

Martin Pedak      Vahur Jurs  

Komisjoni esimees     Protokollis 

       


